



## Приветствие участникам 33-й Международной выставки «Мебель-2022»

## Welcome Message to the participants of the 33rd International Exhibition Mebel 2022

От имени Ассоциации предприятий мебельной и деревообрабатывающей промышленности России (АМДПР) приветствую участников, гостей и организаторов международной выставки «Мебель, фурнитура и обивочные материалы» – «Мебель-2022».

Уже в 33-й раз ведущие предприятия из России и зарубежных стран представляют лучшие образцы мебели в павильонах «ЭКСПОЦЕНТРА». Выставка «Мебель» продолжает оставаться главной площадкой мебельной отрасли для диалога российских предприятий с широким кругом партнеров и покупателей. Ассоциация в свою очередь как консолидатор позиции отечественных производителей оказывает поддержку главному отраслевому событию. В рамках взаимодействия с ЦВК «ЭКСПОЦЕНТР» АМДПР проводит такие необходимые мероприятия, как форум «RusМебель», посвященный самым злободневным вопросам мебельного производства. В программу форума входят II Всероссийская конференция производителей мебели, которую мы посвящаем 25-летию Ассоциации предприятий мебельной и деревообрабатывающей промышленности России, и ряд круглых столов. В рамках выставки также проводим III Отраслевой чемпионат специалистов мебельной и деревообрабатывающей промышленности WoodworkingSkills по методике WorldSkills. Мероприятия пройдут с участием руководителей и представителей крупнейших ведущих производителей отрасли, Минпромторга России, ТПП РФ и других ведомств.

Желаю всем участникам выставки успешной и плодотворной работы!

Президент Ассоциации  
предприятий мебельной  
и деревообрабатывающей  
промышленности России  
**А.Н. Шестаков**

On behalf of the Association of Furniture and Woodworking Enterprises of Russia, I would like to welcome the exhibitors, visitors and organisers of the Mebel 2022 International Exhibition for Furniture, Fittings and Upholstery.

Already for the 33rd time the leading enterprises from Russia and foreign countries will present the best furniture samples in the pavilions of EXPOCENTRE Fairgrounds. The Mebel exhibition continues to be the main platform for the furniture industry for a dialogue between Russian enterprises and a wide range of partners and buyers. The Association, in turn, as a consolidator of the position of domestic manufacturers, supports the main industry event.

As part of its cooperation with EXPOCENTRE, the Association holds such essential events as the RusMebel Forum, dedicated to the most topical issues of furniture production. The programme of the Forum includes the 2nd Russian Conference of Furniture Manufacturers, which is dedicated to the 25th anniversary of the Association of Furniture and Woodworking Enterprises of Russia, and a number of panels. As part of the exhibition, we will also be hosting the 3rd WoodworkingSkills industry championship for furniture and woodworking industry professionals, based on the WorldSkills methodology. The events will be attended by executives and representatives of the industry's leading manufacturers, the Russian Ministry of Industry and Trade, the Russian Chamber of Commerce and Industry, and other authorities.

Let me wish all the exhibition participants successful and fruitful work!

**Alexander Shestakov**  
President  
Association of Furniture  
and Woodworking  
Enterprises of Russia